

Flair Airlines strengthens commitment to Kitchener-Waterloo with new aircraft and 50+ new jobs

- ***Canada's independent low fare airline will base a third aircraft in Kitchener-Waterloo***
- ***Each aircraft brings increased passengers, greater connectivity, and approximately 50 additional direct and indirect jobs to the region***
- ***New service to Charlottetown and Saint John from Kitchener-Waterloo starts in June***

Kitchener, Ontario, February 23, 2022 – Today, Flair Airlines, Canada's everyday low fare airline, announced the expansion of its base today at Region of Waterloo International Airport. A total of three aircraft will be based at the airport, bringing economic growth and greater connectivity to the region. With every new aircraft comes new routes, and Flair is pleased to add more destinations out of YKF, with the announcement of service to Charlottetown and Saint John, both beginning in June. Charlottetown will be flown two times per week on Thursdays and Sundays, while Saint John will be flown three times per week on Mondays, Wednesdays, and Fridays.

"Kitchener-Waterloo is an incredibly important part of the Flair network and we're excited to expand our base here," said Stephen Jones, President and CEO, Flair Airlines. "Strengthening our ties with Region of Waterloo International Airport will allow us to serve more destinations from the airport in the future, as well as create new jobs for the region. As the airport completes extensive renovations, we feel that it is the perfect time to reaffirm our commitment to the region and grow with the airport."

Flair first established a base in Region of Waterloo International Airport with two aircraft. Flair maintains bases in Vancouver, Edmonton, Ottawa, Toronto, and Kitchener-Waterloo. The addition of the third aircraft will make Region of Waterloo International Airport one of Flair's largest bases.

Each aircraft brings approximately 50 jobs to the region, bringing the total to approximately 150 jobs, both directly and indirectly, including customer service agents, ground handlers, cabin crews, maintenance staff, and more. From Kitchener-Waterloo, Flair flies to Calgary, Cancun, Edmonton, Fort Lauderdale, Halifax, Kelowna, Orlando-Sanford, Vancouver, and Winnipeg. Service to Deer Lake, Newfoundland begins in June.

Service to Charlottetown Airport begins on June 9, with service to Saint John beginning on June 8. One-way fares to Charlottetown and Saint John, including taxes and fees, begin at \$29. There are limited seats and availability for the fares. Both routes are available for booking at <https://www.flyflair.com>.

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada's leading low fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.



tel. +1.780.809.1784
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

flyflair.com

Media enquiries, please contact:

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com



Flair Airlines renforce son engagement envers Kitchener-Waterloo avec de nouveaux avions et plus de 50 nouveaux emplois

- ***La compagnie aérienne indépendante à bas prix du Canada basera un troisième avion à Kitchener-Waterloo***
- ***Chaque avion apporte plus de passagers, une plus grande connectivité et environ 50 emplois directs et indirects supplémentaires dans la région***
- ***Le nouveau service vers Charlottetown et Saint John à partir de Kitchener-Waterloo débute en juin***

Kitchener, Ontario, le 23 février 2022 – Aujourd'hui, Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne à bas prix au quotidien, a annoncé aujourd'hui l'agrandissement de sa base à l'aéroport international de la région de Waterloo. Au total, trois avions seront basés à l'aéroport, apportant une croissance économique et une plus grande connectivité à la région. Avec chaque nouvel avion vient de nouvelles routes, et Flair est heureux d'ajouter plus de destinations hors de YKF, avec l'annonce d'un service vers Charlottetown et Saint John, les deux commençant en juin. Charlottetown sera desservie deux fois par semaine les jeudis et le dimanches, tandis que Saint John sera desservie trois fois par semaine les lundis, les mercredis et les vendredis.

"Kitchener-Waterloo est une partie extrêmement importante du réseau Flair et nous sommes ravis d'étendre notre base ici", a déclaré Stephen Jones, président et chef de la direction de Flair Airlines. « Le renforcement de nos liens avec l'aéroport international de la région de Waterloo nous permettra de desservir plus de destinations à partir de l'aéroport à l'avenir, ainsi que de créer de nouveaux emplois pour la région. Alors que l'aéroport achève d'importantes rénovations, nous pensons que c'est le moment idéal pour réaffirmer notre engagement envers la région et grandir avec l'aéroport.

Flair a d'abord établi une base dans la région de l'aéroport international de Waterloo avec deux avions. Flair a des bases à Vancouver, Edmonton, Ottawa, Toronto et Kitchener-Waterloo. L'ajout du troisième avion fera de l'aéroport international de la région de Waterloo l'une des plus grandes bases de Flair.

Chaque avion apporte environ 50 emplois dans la région, ce qui porte le total à environ 150 emplois, directs et indirects, y compris les agents du service client, les assistants au sol, les équipages de cabine, le personnel de maintenance, etc. De Kitchener-Waterloo, Flair dessert Calgary, Cancun, Edmonton, Fort Lauderdale, Halifax, Kelowna, Orlando-Sanford, Vancouver et Winnipeg. Le service vers Deer Lake, Terre-Neuve, commence en juin.

Le service vers l'aéroport de Charlottetown commence le 9 juin et le service vers Saint John à partir du 8 juin. Les tarifs aller simple vers Charlottetown et Saint John, taxes et frais compris, commencent à 29 \$. Les places et la disponibilité des tarifs sont limitées. Les deux itinéraires sont disponibles à la réservation sur <https://www.flyflair.com>.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Pour les demandes des médias, veuillez contacter :

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com